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Protokół Nr XLIII 

z sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie 

z dnia 28 listopada 2017 roku 

 

Ad. pkt 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Stąporkowie Jacek Kołodziej otworzył XLIII w bieżącej 

kadencji obrady sesji Rady Miejskiej.  

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 Radnych w obradach udział bierze 15 

Radnych, co zgodnie z ustawą czyni Radę zdolną do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powitał Radnych, Sekretarza, Prezes ZNP Teresę Polak, 

Radnego Powiatowego Wiesława Skowrona, Dyrektora ZGKiM w Stąporkowie Roberta 

Adamczyka, Komendanta Komisariatu Policji w Stąporkowie Krzysztofa Oparę, Zastępcę 

Prokuratora Rejonowego w Końskich Agnieszkę Lachowską, sołtysów a także wszystkich 

przybyłych na obrady sesji. 

Ad. pkt 2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Stąporkowie Jacek Kołodziej poinformował, iż w związku 

stanowiskiem Dyrektora ZGKiM w Stąporkowie przedstawionym na wspólnym posiedzeniu 

komisji Rady Miejskiej w Stąporkowie wnioskuje o zdjęcie z porządku obrad XLIII sesji  

z pkt.9 ppkt. a) projektu uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków w gminie Stąporków. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał wniosek o wycofanie z porządku obrad XLIII sesji  

z pkt.9 ppkt.a) projektu uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków w gminie Stąporków. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za”, przy biorących udział  

w obradach 15 Radnych przyjęła wniosek w sprawie wycofania z porządku obrad XLIII sesji  

z pkt.9 ppkt.a) projektu uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków w gminie Stąporków. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Stąporkowie Jacek Kołodziej zwrócił się do Radnych  

z pytaniem, czy mają dalsze uwagi lub propozycje do otrzymanego porządku obrad. 

W związku z ich brakiem odczytał proponowany porządek obrad XLIII sesji po naniesionych 

zmianach, który przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z  XLII sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

6. Informacja Burmistrza o wynikach konsultacji społecznych dotyczących projektu 

Programu współpracy Gminy Stąporków z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie na rok 2018. 

7. Ocena stanu bezpieczeństwa publicznego w mieście i gminie Stąporków: 

a) Informacja Prokuratora Rejonowego w Końskich, 

b) Informacja Komendanta Komisariatu Policji w Stąporkowie, 

c) Informacja Zarządu Miejsko-Gminnego Związku OSP RP. 
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8. Przyjęcie Sprawozdania z działalności ZGKiM w Stąporkowie za 8 m-cy 2017 r. 

9. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków  

przez Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Stąporkowie na terenie miasta  

i gminy Stąporków w 2018 roku, 

b) wysokości stawek opłaty targowej, sposobu jej poboru, określenia inkasentów  

oraz wynagrodzenia za pobór tej opłaty, 

c) przyjęcia Programu współpracy Gminy Stąporków z organizacjami pozarządowymi  

oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2018, 

d) określenia stawek dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej w Stąporkowie na 2018 r., 

e) ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej w Stąporkowie na 2018 r., 

f) zaniechania realizacji przedsięwzięcia, 

g) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stąporków na lata 2017- 2026, 

h) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2017 rok, 

i) zmiany załącznika nr 1 do uchwały Nr XXXV/302/2013 Rady Miejskiej w Stąporkowie  

z dnia 27 marca 2013 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie 

Gminy Stąporków, których właścicielem lub zarządzającym jest gmina Stąporków  

oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków, 

j) zmiany uchwały Nr VI/37/2015 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 17 marca 2015 r.  

w sprawie powołania Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki 

Zdrowotnej w Stąporkowie, 

k) odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy na dzierżawę, 

l) sieci publicznych przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych  

i innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Stąporków, 

m) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Publicznej Szkoły 

Podstawowej  

im. Polskich Olimpijczyków w Krasnej w ośmioletnią Publiczną Szkołę Podstawową  

im. Polskich Olimpijczyków w Krasnej, 

n) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Nr 1  

im. Kornela Makuszyńskiego w Stąporkowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 1  

im. Kornela Makuszyńskiego w Stąporkowie, 

o) stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół Publicznych w Niekłaniu Wielkim  

w ośmioletnią Publiczną Szkołę Podstawową im. ppor. Karola Niedzielskiego „Dobosza” 

w Niekłaniu Wielkim, 

p) stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół Publicznych w Stąporkowie w ośmioletnią 

Publiczną Szkołę Podstawową Nr 2 w Stąporkowie, 

q) odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy na dzierżawę, 

r) uchwalenia Statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Stąporkowie, 

s) uchwalenia Regulaminu określającego tryb, sposób powoływania i odwoływania 

członków Zespołu Interdyscyplinarnego oraz szczegółowe warunki jego funkcjonowania 

w Gminie Stąporków. 
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10. Zapytania i interpelacje Radnych. 

11. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje Radnych. 

12. Sprawy różne. 

13. Zamknięcie obrad sesji.              

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za”, przy biorących udział  

w obradach 15 Radnych przyjęła porządek obrad XLIII sesji. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

Pkt 3.  Przyjęcie protokołu z XLII sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Stąporkowie Jacek Kołodziej poinformował, iż projekt 

protokołu z XLII sesji został Radnym przesłany drogą elektroniczną oraz znajduje się  

w Biurze Rady Miejskiej. 

W głosowaniu jawnym  protokół XLII sesji Rady Miejskiej w  Stąporkowie został przyjęty 

przez Radnych jednogłośnie 15 głosami „za”, przy biorących udział w obradach 15 Radnych. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

Ad. pkt 4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Chrzan odczytał informację 

Przewodniczącego o działalności międzysesyjnej, która stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad. pkt 5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

Sekretarz Wojciech Ślefarski  odczytał informację Burmistrza o działalności międzysesyjnej, 

która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. pkt 6. Informacja Burmistrza o wynikach konsultacji społecznych dotyczących 

projektu Programu współpracy Gminy Stąporków z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2018. 

Sekretarz Wojciech Ślefarski odczytał informację Burmistrza o wynikach konsultacji 

społecznych dotyczących projektu Programu współpracy Gminy Stąporków  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2018, która stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Radni nie wnosili uwag do przedstawionej informacji. 

Ad. pkt 7. Ocena stanu bezpieczeństwa publicznego w mieście i gminie Stąporków. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Stąporkowie Jacek Kołodziej poinformował, że Radni 

otrzymali przedmiotowe informacje wraz z materiałami przygotowanymi na obrady XLIII 

sesji.  

Ad.pkt1 ppkt a) Informacja Prokuratora Rejonowego w Końskich. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Stąporkowie Jacek Kołodziej poinformował,  

że w obradach sesji bierze udział Zastępca Prokuratora Rejonowego Agnieszka Lachowska.  

Radni nie wnosili pytań i uwag do przedłożonej informacji. 

Ad.pkt1 ppkt b) Informacja Komendanta Komisariatu Policji w Stąporkowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Stąporkowie Jacek Kołodziej poinformował,  

iż w dzisiejszych obradach sesji bierze udział Komendant Komisariatu Policji w Stąporkowie 

asp.szt.Krzysztof Opara.  

Radni nie wnosili pytań i uwag do przedłożonej informacji. 
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Ad.pkt1 ppkt c) Informacja Zarządu Miejsko-Gminnego Związku OSP RP. 

Radni nie wnosili pytań i uwag do przedłożonej informacji. 

Pkt.8. Przyjęcie Sprawozdania z działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej w Stąporkowie za 8 m-cy 2017 r. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Stąporkowie Sławomir Dąbrowski 

odczytał protokół z przeprowadzonej kontroli w Zakładzie Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej w Stąporkowie, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

W związku z brakiem pytań i uwag do przedstawionego sprawozdania z działalności Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Stąporkowie za 8 m-cy 2017 r. Przewodniczący 

Rady Miejskiej poddał je pod głosowanie. 

Rada Miejska w Stąporkowie w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za”   

przy biorących udział w obradach 15 Radnych przyjęła sprawozdanie z działalności Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Stąporkowie za 8 m-cy 2017 r., które stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Pkt. 9.  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż wszystkie projekty uchwał pozytywnie 

zaopiniowane co do zgodności z prawem zostały omówione na posiedzeniu wspólnym 

Komisji Rady Miejskiej i w związku z tym, że Radni mają je przed sobą nie zachodzi 

potrzeba odczytywania. 

Ad.9 ppkt a) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie  

w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków przez Zakład Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej w Stąporkowie na terenie miasta i gminy Stąporków w 2018 roku. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę   

Nr XLIII/261/2017 w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę  

i zbiorowe odprowadzanie ścieków przez Zakład Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej w Stąporkowie na terenie miasta i gminy Stąporków w 2018 roku,  

która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

Głos zabrał Radny Edward Mazur, który doprecyzował, że stawki za zbiorowe zaopatrzenie 

w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków przez Zakład Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej w Stąporkowie na terenie miasta i gminy Stąporków w 2018 roku pozostają 

bez zmian. 

Ad.9 ppkt b) Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek opłaty targowej, sposobu  

jej poboru, określenia inkasentów oraz wynagrodzenia za pobór tej opłaty. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XLIII/262/2017 w sprawie wysokości stawek opłaty targowej, sposobu jej poboru, 

określenia inkasentów oraz wynagrodzenia za pobór tej opłaty, która stanowi integralną 

część niniejszego protokołu. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej poinformował sołtysów, że stawki opłaty 

targowej także nie ulegają zmianie. 

Ad.9 ppkt c) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy 

Stąporków z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa 

w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2018. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XLIII/263/2017 w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Stąporków  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 

3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2018, która stanowi 

integralną część niniejszego protokołu. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

Ad.9 ppkt d) Projekt uchwały w sprawie określenia stawek dotacji przedmiotowej  

dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Stąporkowie na 2018 r. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XLIII/264/2017 w sprawie określenia stawek dotacji przedmiotowej dla Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Stąporkowie na 2018 r., która stanowi 

integralną część niniejszego protokołu. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

Ad.9 ppkt e) Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowej  

dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Stąporkowie na 2018 r. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XLIII/265/2017 w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Stąporkowie na 2018 r., która stanowi 

integralną część niniejszego protokołu. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

Ad.9 ppkt f) Projekt uchwały w sprawie zaniechania realizacji przedsięwzięcia. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XLIII/266/2017 w sprawie zaniechania realizacji przedsięwzięcia, która stanowi 

integralną część niniejszego protokołu. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej poinformował sołtysów, że Urząd 

Marszałkowski Województwa Świętokrzyskiego wystąpił do gmin z terenu woj. 

świętokrzyskiego z propozycją złożenia wniosku o dofinansowanie projektu „Ochrona 

obszarów Natura 2000 na terenie województwa świętokrzyskiego poprzez ukierunkowanie 

ruchu turystycznego przyjaznego przyrodzie". Do podpisania umowy współpracy wymagano 

zabezpieczenia w WPF środków finansowych na pokrycie wkładu własnego. Poinformował,  
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że Gmina otrzymała informację, iż Urząd Marszałkowski nie pozyskał dofinansowania  

w pierwszym etapie aplikowania, co uniemożliwia mu dalsze staranie o pozyskanie środków 

na sfinansowanie planowanej inwestycji- zatem zadanie nie będzie realizowane. 

Ad.9 ppkt g) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Stąporków na lata 2017- 2026. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XLIII/267/2017 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Stąporków na lata 2017- 2026, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

Ad.9 ppkt h) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków  

na 2017 rok. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XLIII/268/2017 w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2017 rok,  

która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

Ad.9 ppkt i) Projekt uchwały w sprawie zmiany załącznika nr 1 do uchwały  

Nr XXXV/302/2013 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 27 marca 2013 r. w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Stąporków,  

których właścicielem lub zarządzającym jest gmina Stąporków oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków. 

Głos zabrał Radny Edward Mazur, który poprosił Przewodniczącego Rady Miejskiej,  

by informował sołtysów, czego dotyczą przyjmowane przez Radę Miejską uchwały. 

Powiedział, że Radni są w posiadaniu takiej wiedzy, ponieważ szczegółowo omawiają 

wszystkie projekty uchwał na wspólnym posiedzeniu komisji, jednak sołtysi tej wiedzy 

niestety nie mają. Wyjaśnił, że ilość przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy 

Stąporków się zwiększa i tego właśnie dotyczy podejmowana uchwała. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odnosząc się do wypowiedzi swego poprzednika wyjaśnił, 

że każdy z sołtysów ma swego przedstawiciela w Radzie Miejskiej, więc ma możliwość 

zapoznania się z materiałami przygotowanymi na obrady sesji. Podkreślił, że sołtysi  

z jego terenu ściśle i chętnie współpracują z Radnymi. 

W związku z brakiem dalszych pytań i uwag do powyższego projektu uchwały 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XLIII/269/2017 w sprawie zmiany załącznika nr 1 do uchwały  

Nr XXXV/302/2013 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 27 marca 2013 r. w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Stąporków,  

których właścicielem lub zarządzającym jest gmina Stąporków oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 5 min. przerwę w obradach. 
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Obrady wznowiono od pkt.9 ppkt j). 

Ad.9 ppkt j) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VI/37/2015 Rady Miejskiej  

w Stąporkowie z dnia 17 marca 2015 r. w sprawie powołania Rady Społecznej  

przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Stąporkowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował sołtysów, że zmiana w przedmiotowej 

uchwale dotyczy funkcji Przewodniczącego Rady Społecznej przy Samodzielnym 

Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Stąporkowie. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XLIII/270/2017 w sprawie zmiany uchwały Nr VI/37/2015 Rady Miejskiej  

w Stąporkowie z dnia 17 marca 2015 r. w sprawie powołania Rady Społecznej  

przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Stąporkowie,  

która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

Ad.9 ppkt k) Projekt uchwały w sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy na dzierżawę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady 

Miejskiej Radni wyrazili zgodę na przedłużenie dzierżawy dla firmy TERMO-TECH,  

która już dzierżawiła tę działkę na okres kolejnych 3 lat. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XLIII/271/2017 w sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy na dzierżawę, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

Ad.9 ppkt l) Projekt uchwały w sprawie sieci publicznych przedszkoli, oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych i innych form wychowania przedszkolnego 

prowadzonych przez Gminę Stąporków. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że wszystkie projekty uchwał dotyczące 

oświaty związane są z reformą oświaty, która niesie za sobą potrzebę przekształcenia szkół. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XLIII/272/2017 w sprawie sieci publicznych przedszkoli, oddziałów przedszkolnych  

w szkołach podstawowych i innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych 

przez Gminę Stąporków, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

Ad.9 ppkt m) Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Publicznej Szkoły Podstawowej im. Polskich Olimpijczyków w Krasnej  

w ośmioletnią Publiczną Szkołę Podstawową im. Polskich Olimpijczyków w Krasnej. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 
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Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XLIII/273/2017 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Publicznej Szkoły Podstawowej im. Polskich Olimpijczyków w Krasnej w ośmioletnią 

Publiczną Szkołę Podstawową im. Polskich Olimpijczyków w Krasnej, która stanowi 

integralną część niniejszego protokołu. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

Ad.9 ppkt n) Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej Nr 1 im. Kornela Makuszyńskiego w Stąporkowie  

w ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 1 im. Kornela Makuszyńskiego w Stąporkowie. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XLIII/274/2017 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej Nr 1 im. Kornela Makuszyńskiego w Stąporkowie w ośmioletnią 

Szkołę Podstawową Nr 1 im. Kornela Makuszyńskiego w Stąporkowie, która stanowi 

integralną część niniejszego protokołu. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

Ad.9 ppkt o) Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół 

Publicznych w Niekłaniu Wielkim w ośmioletnią Publiczną Szkołę Podstawową im. 

ppor. Karola Niedzielskiego „Dobosza” w Niekłaniu Wielkim. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XLIII/275/2017 w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół Publicznych  

w Niekłaniu Wielkim w ośmioletnią Publiczną Szkołę Podstawową im. ppor. Karola 

Niedzielskiego „Dobosza” w Niekłaniu Wielkim, która stanowi integralną część niniejszego 

protokołu. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

Ad.9 ppkt p) Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół 

Publicznych w Stąporkowie w ośmioletnią Publiczną Szkołę Podstawową Nr 2  

w Stąporkowie. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XLIII/276/2017 w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół Publicznych  

w Stąporkowie w ośmioletnią Publiczną Szkołę Podstawową Nr 2 w Stąporkowie,  

która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

Ad.9 ppkt q) Projekt uchwały w sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy na dzierżawę, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady 

Miejskiej Radni wypracowali stanowisko, aby działkę z przeznaczeniem na wiaty 

śmietnikowe przy bloku na ul. Żeromskiego nr 4 i nr 6 wydzierżawić na okres 10 lat. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 
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Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XLIII/277/2017 w sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy na dzierżawę, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

Ad.9 ppkt r) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Miejsko-Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Stąporkowie. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XLIII/278/2017 w sprawie uchwalenia Statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Stąporkowie, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

Ad.9 ppkt s) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu określającego tryb, 

sposób powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego  

oraz szczegółowe warunki jego funkcjonowania w Gminie Stąporków. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XLIII/279/2017 w sprawie uchwalenia Regulaminu określającego tryb, sposób 

powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego oraz szczegółowe 

warunki jego funkcjonowania w Gminie Stąporków, która stanowi integralną część 

niniejszego protokołu. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

10.  Zapytania i interpelacje Radnych. 

Głos zabrali: 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Stąporkowie Krzysztof Chrzan w związku  

z dokonanym przez członków Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie 

Opieki Zdrowotnej w Stąporkowie objazdem ośrodków zdrowia na terenie Gminy zwrócił się 

z prośbą do Burmistrz Stąporkowa o dofinansowanie remontu Ośrodka w Krasnej. Wyjaśnił, 

że zabezpieczone w budżecie środki finansowe niestety nie są wystarczające  

na przeprowadzenie zaplanowanego zakresu robót. Poinformował, że dotychczas 

przeprowadzone prace miały na celu dostosowanie pomieszczeń do wytycznych 

Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego, co zostało osiągnięte, jednak efekt  

nie jest zadowalający pod względem estetyki. W dalszej części swej wypowiedzi przedstawił, 

że we wsi Gustawów Powiat Konecki zdecydował się na wykonanie rowu przy drodze,  

by spuścić wodę zalegającą miedzy dwoma wzniesieniami, która przelewała się przez jezdnię. 

Poinformował, że na obecną chwilę woda ze spotęgowaną siłą zalewa posesje mieszkańców, 

którzy mieszkają poniżej wzniesienia a po większych opadach atmosferycznych woda  

ta będzie przelewać się przez jezdnię, co w okresie zimowym będzie powodowało zagrożenie 

dla ruchu drogowego. Podobna sytuacja występuje na odcinku rowu od skrzyżowania Luta - 

Gustawów w stronę świetlicy. Powiedział, że w jego ocenie brak ciągłości rowu spowoduje 

przelewanie się wody przez skrzyżowanie. W związku z tym prosił Panią Burmistrz o pomoc 

w naprawieniu zaistniałej sytuacji. 
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Radny Kamil Zieliński poprosił o wykonanie oświetlenia drogowego na odcinku  

od ul. Niekłańskiej do ul Piaskowej w Stąporkowie. Podkreślił, że niestety na tym odcinku  

nie ma także chodników a zauważyć należy, że tą drogą uczęszczają do szkoły dzieci,  

co stwarza dla nich duże niebezpieczeństwo. Radny Kamil Zieliński nadmienił, że wniosek  

w tej sprawie składał już w roku 2015 i 2016 i wtedy otrzymał odpowiedź, że w miarę 

posiadanych środków finansowych zadanie zostanie zrealizowane. W związku z tym zwrócił 

się z pytaniem, kiedy środki finansowe za tą inwestycję zostaną uwzględnione w budżecie, 

bowiem na bezpieczeństwie ludzi oszczędzać nie można. 

Radna Joanna Wojna  zwróciła się z pytaniem dotyczącym projektu uchwały budżetowej  

na 2018 r., w której widnieje zapis, że Gmina zaciąga 1 mln 400 tys. zł kredytu na inwestycję 

pn.„Przebudowa drogi gminnej Miła-Błaszków” i pn.”Przebudowa drogi na ul. Tadeusza 

Kościuszki w Stąporkowie”. Poprosiła o udzielenie informacji, czy gmina wykorzystała 

możliwości na pozyskanie środków zewnętrznych na te zadania i czy kwota 1 mln 400 tys. zł 

kredytu to kwota ostateczna, czy też może ulec zwiększeniu. Podkreśliła, że należy wziąć  

pod uwagę fakt, że w 2018 r. należy spłacić jeszcze 600 tys. zł kredytu zaciągniętego w latach 

poprzednich. 

Radny Edward Mazur poprosił, aby w związku z powtarzającymi się co rok 

wątpliwościami, czy Radni mogą do projektu budżetu wprowadzić bez zgody Burmistrza 

zmiany, które nie zwiększają wydatków budżetowych Rada Miejska wystąpiła do Regionalnej 

Izby Obrachunkowej lub prawnika tut. Urzędu o opinię prawną w przedmiotowej sprawie. 

Powiedział, że w tej kwestii jest wiele źródeł i wyroków Naczelnych Sądów 

Administracyjnych, które niestety nie dają jednolitego stanowiska. Jedne źródła podają,  

że Radni głosują nad budżetem, więc powinni mieć na jego kształt wpływ, inne źródła mówią 

przeciwnie. 

Radna Elżbieta Kołodziej poprosiła o wykonanie oświetlenia ulicznego w miejscowości 

Wólka Plebańska przy przejeździe kolejowym. Wyjaśniła, że problem ten zgłaszano  

do gminy już od kilku lat. Podkreśliła, że brak lamp oświetleniowych stwarza 

niebezpieczeństwo dla uczestników ruchu kołowego i pieszego. 

11. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje Radnych. 

Sekretarz Wojciech Ślefarski udzielił odpowiedzi na zapytania i interpelacje Radnych. 

Radnemu Kamilowi Zielińskiemu w kwestii zgłoszonego na poprzedniej sesji problemu  

z niszczenia lamp oświetleniowych w parku w Stąporkowie poinformował, że łącznie 

znajduje się tam 31 lamp, z czego 5 jest potłuczonych. Wyjaśnił, że problemem jest 

zakupienie opraw do uszkodzonych lamp, więc rozważyć należy kompletną wymianę opraw, 

czym Gmina zajmie się w 2018 roku. Podkreślił jednocześnie, że w rozmowach  

z producentami kloszy uzyskał informację, że cena klosza z tworzywa sztucznego jest 

wyższa, niż cena szklanego. Nadmienił, że mimo wysokiej ceny klosze plastikowe  

niestety nie są odporne na uszkodzenia mechaniczne.  

Radnemu Krzysztofowi Chrzanowi  w kwestii dofinansowania remontu Ośrodka Zdrowia 

w Krasnej odpowiedział, że wstępnie należy ustalić kwotę brakującą do zakończenia zadania. 

Poinformował, że sprawę przekaże do Burmistrz Stąporkowa, po czym udzieli odpowiedzi. 

W kwestii problemów na drodze powiatowej we wsi Gustawów powiedział, że Gmina 

podejmie w tej sprawie interwencję w Starostwie Powiatowym w Końskich. 
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Radnemu Kamilowi Zielińskiemu w kwestii wykonania oświetlenia drogowego na odcinku  

od ul. Niekłańskiej do ul Piaskowej w Stąporkowie powiedział, że sprawę przekaże Burmistrz 

Stąporkowa, bowiem na obecną chwilę nie jest w posiadaniu wiedzy, na który rok została 

zaplanowana ta inwestycja. 

Radnej Joannie Wojna  odpowiedział, że prowizorium budżetowe będzie omawiane  

w późniejszym terminie i wtedy na wszelkie pytania zostaną udzielone odpowiedzi. 

Powiedział, że na inwestycję pn.”Przebudowa drogi na ul. Tadeusza Kościuszki  

w Stąporkowie” gmina pozyskała środki z tzw. cyt. „schetynówki”. Natomiast w kwestii 

wykonania inwestycji pn.„Przebudowa drogi gminnej Miła- Błaszków” wyjaśnił, iż nie jest  

na obecną chwilę w stanie udzielić wyczerpującej odpowiedzi. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej poinformował, że w najbliższym czasie 

zwołane zostanie wspólne posiedzenie komisji Rady Miejskiej poświęcone prowizorium 

budżetowym na 2018 r. i wtedy każdy z Radnych otrzyma odpowiedzi na pytania  

i wątpliwości. 

Radnemu Edwardowi Mazurowi w temacie dokonywania zmian w budżecie przez Radnych 

powiedział, że pani Skarbnik wyjaśniała przedmiotową kwestię. Poinformował,  

że przedstawiano stanowiska Regionalnych Izb Obrachunkowych w tej sprawie. Sekretarz 

Wojciech Ślefarski w dalszej części swej wypowiedzi wyjaśnił, że omawiana właśnie sprawa 

była przez niego analizowana osobiście. Podkreślił, iż przychyla się do stanowiska,  

że projektodawcą budżetu i wnioskodawcą dokonywania zmian w budżecie jest Burmistrz. 

Jako przykład podał sytuację odzwierciedlającą stan prawny, gdzie Rada Miejska może 

przygotować projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie a Burmistrz taką uchwałę 

zaskarży do RIO i do sądu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej w temacie dokonywania zmian  

w budżecie przez Radnych przychylił się do wypowiedzi Sekretarza, zaś w kwestii 

wystąpienia do prawnika tut. Urzędu o opinię prawną w przedmiotowej sprawie powiedział, 

że o taką opinię wystąpi. 

Radnej Elżbiecie Kołodziej w sprawie budowy oświetlenia drogowego w miejscowości 

Wólka Plebańska powiedział, że zgodnie z wcześniejszą odpowiedzią tut. Urzędu wykonanie 

zadania planowane jest na rok 2019. Zapewnił, że sprawę przekaże Burmistrz Stąporkowa. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej odnosząc się do sprawy oświetlenia  

w Wolce Plebańskiej zapytał, czy w tym miejscu nie było wcześniej oświetlenia. 

Sołtys Wółki Plebańskiej Salomeja Okła wyjaśniła, że owszem było, ale wykonane  

przez kolej. 

Radny Edward Mazur podziękował Sekretarzowi Wojciechowi Ślefarskiemu  

za ustosunkowanie się do jego wypowiedzi w sprawie dokonywania zmian  

w budżecie przez Radnych, jednak podkreślił, że to jest subiektywna opinia Sekretarza. 

Powiedział, że wnosi o wystąpienie do RIO o wydanie opinii prawnej w tej sprawie. 

Sekretarz Wojciech Ślefarski wyjaśnił Radnemu Edwardowi Mazurowi, że RIO nie wydaje 

opinii prawnych. Powiedział, że RIO może tylko  udzielić w tej sprawie informacji. 

Radny Edward Mazur powiedział cyt. ”to proszę wystąpić o udzielenie informacji, 

 jeśli nie to ja sam wystąpię.” Radny Edward Mazur powiedział, że jego zdaniem 

niedopuszczalne jest, aby w jednej sprawie było kilka stanowisk i proponuje,  

aby tę kłopotliwą sytuacje kategorycznie przeciąć poprzez zaczerpniecie opinii prawnej. 
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12. Sprawy różne. 

Glos zabrali: 

Radny Kamil Zieliński zwrócił się z prośbą o udzielenie informacji w sprawie dokonania 

odbioru inwestycji na ul. Miłej w Stąporkowie, gdzie budowano ścieżkę pieszo- rowerową 

oraz dokonania odbioru wykonania elewacji na budynku Publicznej Szkoły Podstawowej Nr 2 

w Stąporkowie. 

Radny Rady Powiatu Wiesław Skowron powiedział, że jako Przewodniczący Rady Powiatu 

spotykał się z problemami nurtującymi Radnego Edwarda Mazura. Podkreślił też,  

że to do stanowiska Radnego Mazura się skłania. Wyjaśnił, iż generalnie w sprawie 

uchwalania budżetu obowiązuje opinia, że w momencie, kiedy Burmistrz przedkłada 

organowi stanowiącemu, czyli Radzie Miejskiej projekt budżetu i prowizorium już znajduje 

się w Radzie, to zmian w projekcie budżetu może tylko dokonywać Rada Miejska zachowując 

zgodność z przepisami ustawy o finansach publicznych. Wyjaśnił, że Radni wprowadzając 

zmiany do budżetu nie mogą obniżyć dochodów, zwiększać wydatków, które spowodują 

wzrost deficytu. Przedstawił, że organ przygotowujący projekt uchwały budżetowej  

do momentu podjęcia uchwały przez organ stanowiący nie może dokonywać w nim zmian.  

Z kolei od momentu przyjęcia przez Radę uchwały budżetowej wszelkich zmian może 

dokonywać tylko organ wykonawczy, Rada już nie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej odpowiedział, że w jego opinii  

w momencie, kiedy prowizorium budżetowe trafi do organu stanowiącego i Radni 

rozpoczynają pracę nad projektem uchwały budżetowej, to mogą oni dokonywać w nim 

zmian, ale za zgodą Burmistrza. Wyjaśnił, że bez zgody Burmistrza takich zmian Rada 

dokonywać nie może. 

Sołtys wsi Lelitków Tadeusz Dobrowolski przedstawił, że podejmowanie uchwał odnośnie 

zwiększenia przystanków komunikacyjnych na terenie gminy jest tylko fikcją, bowiem 

kierowcy firm przewozowych nie chcą  się na tych przystankach zatrzymywać. W dalszej 

części swej wypowiedzi wyraził wielkie ubolewanie, że mimo licznych upomnień i próśb  

ze strony władz samorządowych do Starosty Koneckiego i Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Końskich w sprawie katastrofalnego stanu nawierzchni drogowej  

w Lelitkowie nie podjęto żadnych czynności zmierzających do poprawy tego stanu rzeczy. 

Wyjaśnił, że w dniu wczorajszym przyjechała ekipa remontowa licząca 6 osób i nogami 

ubijała żwirek, którego w rezultacie i tak zabrakło. Powiedział, że jest mu bardzo przykro, 

że Radni Powiatowi z terenu Gminy Stąporków nie potrafią wpłynąć na lekceważący 

stosunek Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich do mieszkańców gminy. 

Podsumowując wypowiedź podkreślił, że odcinek drogi powiatowej  w Lelitkowie o długości 

400 m jest tak krótki, że powinien zostać wykonany raz na zawsze kompleksowo. 

Sekretarz Wojciech Ślefarski udzielił odpowiedzi Radnemu Kamilowi Zielińskiemu  

w kwestii inwestycji przy zbiorniku na ul. Miłej w Stąporkowie i Szkoły Podstawowej Nr 2  

w Stąporkowie. Wyjaśnił, że na obecną chwilę Gmina jest na etapie odbioru końcowego 

inwestycji przy zbiorniku wodnym, a jeśli chodzi o budynek Szkoły Podstawowej Nr 2  

w Stąporkowie przedstawił, że nie ma kompleksowej wiedzy w tym temacie, bo zadaniem 

zajmuje się pani Dyrektor. Powiedział, że z informacji od niej uzyskanych wynika, że zadanie 

jest w trakcie odbioru końcowego. Przedstawił, że Pani Dyrektor miała uwagi  

co do wykonania elewacji budynku szkoły i miała je uzgodnić z inspektorem nadzoru,  
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by powstałe usterki usunięto. W kwestii zwiększenia liczby przystanków komunikacyjnych 

wyjaśnił, że z jednej strony mieszkańcy chcą, by było jak najwięcej przystanków i Gmina 

wychodzi im naprzeciw zaś z drugiej strony przewoźnicy niestety informują Gminę,  

że przystanków jest zbyt wiele i nie będą się na nich zatrzymywać, bo muszą ponosić z tego 

tytułu wyższe opłaty. Sekretarz Wojciech Ślefarski powiedział, że to przewoźnicy decydują, 

gdzie będą się zatrzymywać. Przypomniał, że w 2013 roku odbyło się spotkanie 

przewoźników i władz Gminy w sprawie wysokości opłat za korzystanie z przystanków 

komunikacyjnych, na którym zaproponowano przewoźnikom opłatę  wysokości 0,02 zł. 

Przedstawił, że wtedy przewoźnicy wyrazili wolę by płacić 0,05 zł i ta zaproponowana  

przez nich kwota pozostała dotychczas bez zmian. Podkreślił, że połowa z tych 

przewoźników niestety nie uiszcza dobrowolnie opłaty za korzystanie z przystanków 

komunikacyjnych, tylko egzekwuje ją komornik. Przedstawił, że na wspólnym posiedzeniu 

komisji Rady Miejskiej padła propozycja by obniżyć opłatę do kwoty 0,04 zł i zobowiązać 

przewoźników, by zatrzymywali się na każdym przystanku. Podkreślił, że niestety Gmina  

nie jest w stanie zagwarantować, że przewoźnicy dotrzymają słowa i będą się zatrzymywać  

na wszystkich przystankach. Powiedział, że niewątpliwie sprawa jest problemowa  

i wielowątkowa, więc należy znaleźć rozwiązanie, które zadowoli każdą ze stron. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej powiedział, że na wspólnym posiedzeniu 

komisji Rady Miejskiej Radni zobowiązali Sekretarza do przeprowadzenia rozmów  

z przewoźnikami i wynegocjowania kompromisowego rozwiązania.  

Radna Joanna Wojna wyraziła zdziwienie, że Rada Miejska podjęła uchwałę zwiększającą 

ilość przystanków komunikacyjnych a przewoźnicy się na nich nie zatrzymują. Powiedziała,  

że nie widzi sensu podejmowania takiej uchwały bez wcześniejszych uzgodnień  

z przewoźnikami. 

Sekretarz Wojciech Ślefarski wytłumaczył, że na terenie naszej gminy jest kilku 

przewoźników i każdy z nich dowolnie ustala sobie trasę przejazdu, więc niemożliwym jest 

ustalenie z każdym z osobna jego trasy przejazdu na każdej z linii. Podkreślił, że przystanki 

komunikacyjne powstają po to, aby kierowca, który się na nich zatrzymuje nie dostał 

mandatu. Sekretarz powiedział, że w tej sprawie jest wiele trudnych kwestii do omówienia. 

Radny Edward Mazur poparł wypowiedź Wojciecha Ślefarskiego w sprawie wspólnego 

omówienia kwestii przystanków komunikacyjnych na terenie naszej Gminy. Zaproponował 

spotkanie władz samorządowych z przewoźnikami, aby zawrzeć porozumienie i rozwiązać 

problem. Powiedział, że należy rozważyć obniżenie opłaty za korzystanie przystanków  

lub likwidację przystanków, z których nikt nie korzysta. Radny Edward Mazur zapytał,  

kto zakupił choinkę przed Dom Kultury w Stąporkowie i jaki był koszt tego zakupu. 

Sekretarz Wojciech Ślefarski wyjaśnił, że plac przed Domem Kultury został udekorowany 

piękną choinką, którą zakupił ze swoich środków finansowych MGOKiS. Powiedział,  

że nie zna kwoty zakupu. W kwestii złego stanu drogi powiatowej w Lelitkowie 

zadeklarował, że zostaną podjęte kroki zmierzające do poprawy sytuacji. 

Radny Kamil Zieliński zapytał o niedogodną dla większości lokalnego społeczeństwa 

godzinę rozpoczęcia jarmarku Bożonarodzeniowego połączonego z uroczystym 

rozświetleniem choinki. 

Radny Rady Powiatu Wiesław Skowron w kwestii dróg powiatowych powiedział,  

że problem na terenie Gminy Stąporków jest poważny i niestety na obecną chwilę sytuacja 
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nie jest zbyt komfortowa, bo w  projekcie budżetu Powiatu na 2018 r. nie zaplanowano 

środków finansowych na remont dróg powiatowych na terenie gminy Stąporków. W kwestii 

przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Stąporków wyraził opinię, że są instrumenty 

do tego by zmusić przewoźników do respektowania uchwały. Poprzez obowiązujące przepisy 

prawa. Powiedział, że każdy przewoźnik, który będzie świadczył usługi przewozu osób  

na terenie Powiatu musi to uzgodnić z Powiatem zaś każdy świadczący usługi na terenie 

Województwa musi to uzgodnić z Urzędem Marszałkowskim. Podkreślił, że wynika z tego,  

że można wpływać na warunki stawiane przez przewoźników, bowiem przychodzą  

oni do Gminy uaktualniać swoje rozkłady jazdy. 

13. Zamknięcie obrad sesji  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Stąporkowie Jacek Kołodziej z uwagi na wyczerpanie 

porządku obrad zamknął obrady XLIII sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie dziękując 

wszystkim  za udział w obradach. 

 

Protokołowała:      Przewodniczący Rady Miejskiej  

Karolina Rokita       Jacek Kołodziej 

 


